
Resultaat opiniërende behandeling concept 
Groenbeleidsplan 2024
In de raadsvergadering van 16 april 2025  is het concept Groenbeleidsplan 2024 
opiniërend behandeld. Raadsbreed werd aangegeven dat het openbaar groen belangrijk 
is voor de aankleding van de gemeente en het creëren van een gezonde leefomgeving, 
goed klimaat en ruimte voor biodiversiteit. Op hoofdlijnen waren de antwoorden op de 
gestelde vragen als volgt. 

Hoe staat de raad tegenover de visie?

De raad kan zich vinden in de voorgestelde visie.

Kunt u zich vinden in de speerpunten?

De raad kan zich vinden in de speerpunten. Zij zien graag de uitvoering van het 
biodiversiteitsplan verweven in het groenbeleid. Tot slot willen ze ruimte bieden voor 
zelfbeheer, burgerinitiatieven en verpachten van groen. 

Welke middelen wilt u beschikbaar stellen voor de speerpunten? 

Er is geen meerderheid in de raad die aangeeft geen middelen aan bepaalde 
speerpunten wil besteden. Daaruit valt te concluderen dat de raad middelen 
beschikbaar wil stellen voor het uitvoeren van de speerpunten. 

Kunt u zich vinden in de voorzet voor het beleid voor overlast van gemeentelijke bomen?

De raad kan zich vinden in het voorgestelde beleid. 

Bent u bereid om openbaar groen te verkopen?

De raad wil de mogelijkheid om openbaar groen te verkopen int act laten. 

Kunt u zich vinden in de voorzet voor de kaders voor verkoop  van openbaar groen?

De raad kan zich vinden in de kader voor de verkoop van openbaar groen. 



Welk onderhoudsbeeld wilt u buiten zien en welke middelen wilt u hiervoor beschikbaar 
stellen?

De raad wil dat het groen op basisniveau onderhouden wordt en wil daarvoor de 
benodigde middelen beschikbaar stellen. 


